

KWIK GRIP 快補膠

Kwik Grip is a flexible contact adhesive. Suitable for bonding both absorbent and non-absorbent surfaces, vertical surfaces or when clamping is difficult. Forms a heat resistant, water resistant and flexible bond.

FOR USE ON: Laminated Plastics, Rubber, Leather, Canvas, Cork, Hardboard, Metal

犀利牌快補膠是具彈性的萬能黏合劑。適合黏接吸水或不吸水表面，垂直表面或夾壓困難的表面。耐熱、防水及具彈性的黏合。

適用於： 層壓塑料，橡膠，皮革，帆布，軟木，硬質纖維板，金屬

PRODUCT NAME	BARCODE	INNER PACKING	OUTER PACKING
Kwik Grip 15mL	9300697608604	12 x 1	144 x 1
Kwik Grip 50mL	9300697104830	12 x 1	144 x 1



MULTI GRIP 透明多用途強力黏膠

Multi Grip is a general glue that ideal for household use. Fast drying, dries clear, water resistant. Grabs in minutes, provide no unsight joints.

FOR USE ON: Metal, Plastics, Canvas, Timber, Fabric, Crockery

犀利牌透明多用途強力黏膠是一種非常適合一般家庭使用的膠水。快乾、乾後無色、防水。在幾分鐘內即可黏固，無難看接痕。

適用於： 金屬、塑料、帆布、木材、布料、陶器

PRODUCT NAME	BARCODE	INNER PACKING	OUTER PACKING
Multi Grip 30mL	9300697106858	12 x 1	144 x 1



GEL GRIP 凝狀黏膠

A solvent-based, heat resistant, flexible contact adhesive suitable for bonding both absorbent and non-absorbent surfaces. It forms an instant bond on contact of two surfaces. The gel form allows application without dripping or 'stringing'. Great for vertical surfaces.

FOR USE ON: Vinyl, Upholstery, Rubber, Leather, Canvas, Cork, Hard board, Laminated plastics

犀利牌凝狀黏膠是溶劑性、耐熱、具彈性的黏膠，適合黏接吸水或不吸水表面。能快捷有效地黏合兩個表面。其凝狀配方不會滴漏，尤其適合垂直表面。

適用於： 乙烯，室內裝飾，橡膠，皮革，帆布，軟木，硬板，層壓塑料

PRODUCT NAME	BARCODE	INNER PACKING	OUTER PACKING
Gel Grip 40g	9300697100283	12 x 1	144 x 1



IMPORTED AND DISTRIBUTED BY:

DGL INTERNATIONAL (MALAYSIA) SDN BHD
Lot 2-44 Jln SU7 Lion Ind. Park 40000 Shah Alam
T (603) 5191 5919 • F (603) 5191 5150

DGL INTERNATIONAL (SINGAPORE) PTE LTD
Blk 265, Serangoon Central Drive #02-275 Singapore 550265
T (65) 6838 1010 • F (65) 6733 5125

DGL INTERNATIONAL (VIETNAM)
LIMITED COMPANY

Premises 35P-3-2, Grand View Complex
Tan Phong Ward, Dist. 7, Ho Chi Minh City
T (848) 5412 3917 • F (848) 5412 3918

